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Emne Sak 40/14 - Anmodning om møte med Geomatikkbedriftene 

Til Geovekst Forum 

Fra Geovekst sekretariatet (Einar) 

Dato 2014-08-26 

 
 

Innledning 
6. juni 2014 hadde ledelsen i Kartverket og GeoForum et orienteringsmøte. 
Undertegnede var til stede per Lync under sak 4 Geovekst hvor følgende ble referert: 

 
 

Geovekst, v/ Einar Jensen (Lync) 
 

GeoForum fikk i sitt årlige møte med Geomatikkbedriftene (GB) innspill om at 
Kartverket tillegger pris for stor vekt. GeoForum og GB ønsker en norsk kartbransje, 
og etterspør mer info fra Kartverket. 

 
KV viser til følgende: 

De har inngått kontrakter for nærmere 50 millioner per nå, eks mva. KV antydet i 
2013 rundt 70 mill i innkjøp av tjenester, dersom leverandørene hadde samme priser 
som i fjor. 

Pris teller normalt 40 prosent. KV gir poeng etter tilbud og leveransedyktighet, de 
erfarer at det er liten forskjell på firma, men store forskjeller på enkeltprosjekter. Blir 

klage når KV ikke velger det firmaet med lavest pris. KV mener bransjen snakket litt 
med to tunger. KV ønsker også å beholde en norsk kartbransje, men må forholde seg 
til lov om offentlige anskaffelser.  

KV må sørge for å få de dataene som er best egnet til å løse sine oppgaver, bransjen 
er nødt til å ta inn over seg det at det er overkapasitet i bransjen. Å eventuelt holde 

liv i bransjen er en politisk beslutning, som KV ikke skal mene noe om. 
KV stiller gjerne til debatt om dette temaet. 

 

Et eventuelt møte 
Etter dette har Øystein Halvorsen, GB, tatt kontakt for et eventuelt møte med 

Geovekst-forum om saken. Det er ønskelig å gjennomføre dette i god tid før neste 
avtalte møte i Geovekst-forum (senest tidlig i oktober). 

 
Sekretariatet foreslår et dagsmøte hvor i Oslo-området hvor dette er hovedtema. Det 
er ønskelig med bred representasjon fra Geovekst-forum. 


